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Abstract (en)
The assembly (100) has a horizontal bar or a runner (104) comprising an opening hole (110) with ends to be partially found inside a hollow vertical
bar (102) after casing. An integration unit (106) has a blocking unit (114) and a longitudinal section that is supported on an inner surface of a wall
of the vertical bar for exerting maintaining force (F) when the section is inserted in the hole. The maintaining force is generated upstream and
downstream of the hole on the horizontal bar, where the force tends to flatten the horizontal bar in a bottom of a recess (116). An independent claim
is also included for a tool for assembling an assembly for a bared grid.

Abstract (fr)
L'invention concerne un ensemble pour une grille barreaudée (100) comprenant: - un barreau vertical (102) creux dont la paroi comprend une
encoche (116) ; - un barreau horizontal ou une lisse (104) prévu pour s'emboîter dans ladite encoche (116) et comprenant un trou débouchant (110)
dont chaque extrémité est prévue pour se trouver au moins en partie à l'intérieur du barreau vertical (102) après l'emboîtement ; et - un moyen de
solidarisation comprenant un axe (106) prévu pour traverser ledit trou (110) et dont le profil longitudinal est tel que lorsqu'il est inséré dans le trou
(110), il appuie sur la face intérieure de la paroi dudit barreau vertical (102), en amont et en aval dudit trou (110) et génère, sur le barreau horizontal
ou la lisse (104), une force de maintien ( F ) qui tend à le plaquer dans le fond de l'encoche (116).
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